

22ND EDITION

 INTERNATIONAL CROP-SCIENCE
CONFERENCE & EXHIBITION

PMFAI's Event Since 1997

**ON 21ST & 22ND JANUARY 2025,
DUBAI**

ICSCCE Exclusive Event on Agri Inputs Connects
Agribusinesses for Knowledge sharing and B2B

Organised By:

 **PMFAI** PESTICIDES
MANUFACTURES &
FORMULATORS
ASSOCIATION OF
INDIA


www.pmfaiindia.org

**INTERNATIONAL CROP SCIENCE
CONFERENCE & EXHIBITION**
*21-22 January 2025
Dubai*

PMFAI announce flagship event ICSCE -Buyer-Seller meet organized since 1997, INDIA'S BIGGEST AGRI INPUTS TRADE Show with Concurrent Plenary Session to be organized on 21 & 22 January 2025 Tentatively, Dubai.

India is 4th largest global manufacturer of Agchem chemical.INDIA is one of the BEST ALTERNATIVES IN GLOBAL CROP PROTECTION CHEMICAL SECTOR.India has a great potential to serve as a global hub to manufacture pesticides to fulfill its policy of "Vashudhaiv Kutumbakam" (The World is one Family). India is also a major exporter of Pesticides (At present about 60% of Active Ingredients produced in India is being exported).

Join the ICSCE Buyer-Seller Meet of January 2025 –a platform for all the stakeholders of agri Input Industry, technology and mechanization, AI & Drone technology startups, importers, manufacturers & formulators, exporters and importers, R&D and technocrats.

The ICSCE Buyer-seller Meet in India is aimed to meet the successful manufacturers and contract manufacturers to interact for future businesses, for procurement of agri inputs from India and learn from the knowledge oriented plenary sessions.

Additional details and registration are also available at the website:
<https://pmfaiicsce.org/>

Contacts: Tel: +91 22 45154705 ; Email: adeshpande@pmfaiindia.org

22ND EDITION

 INTERNATIONAL CROP-SCIENCE
CONFERENCE & EXHIBITION

PMFAI's Event Since 1997

**ON 21ST & 22ND JANUARY 2025,
DUBAI**

Organised By:

 **PMFAI** PESTICIDES
MANUFACTURES &
FORMULATORS
ASSOCIATION OF
INDIA



**Международная конференция и выставка
сельскохозяйственных наук (ICSCE)**

21-22 января 2025г.

Дубай

Ассоциация производителей пестицидов Индии (PMFAI) объявляет о проведении флагманского мероприятия ICSCE — Встречи Покупателей и Продавцов, организуемой с 1997 года, крупнейшей агрохимической выставки Индии с параллельными пленарными заседаниями, которая пройдет ориентировочно 21 и 22 января 2025 года в Дубае.

Индия является 4-м крупнейшим мировым производителем агрохимических препаратов. Индия — одна из лучших альтернатив на мировом рынке химикатов для защиты растений. Индия имеет огромный потенциал стать глобальным центром по производству пестицидов, реализуя свою политику «Vashudhaiv Kutumbakam» (Мир — одна семья). Индия также является крупным экспортером пестицидов (на данный момент около 60% активных ингредиентов, производимых в Индии, экспортируется).

Присоединяйтесь к встрече Покупателей и Продавцов ICSCE в январе 2025 года — платформе для всех заинтересованных сторон агрохимической отрасли, технологий и механизации, стартапов в области ИИ и дронов, импортеров, производителей и формуляторов, экспортеров, а также специалистов в области НИОКР и технологий.

Встреча Покупателей и Продавцов ICSCE в Индии направлена на взаимодействие с успешными производителями в целях будущего бизнеса, закупки агрохимических товаров из Индии и получения знаний на пленарных заседаниях.

Дополнительную информацию и регистрация доступна на сайте:
<https://pmfaiicsce.org/>

Контакты: Тел: +91 22 45154705; Имейл: adeshpande@pmfaiindia.org